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 Pan  

 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

 

INTERPELACJA 

 

w sprawie programu Zielonych Dachów oraz Zielonych Ścian.  

 

 

Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 W Poznaniu wprowadzany jest Program Zielonych Dachów oraz Zielonych 

Ścian. Powołany został zespół, który ma zająć się szczegółami programu. Do tej pory 

odbyło się tylko jedno posiedzenie Zespołu. 

 W związku z powyższym proszę o informację, kiedy planowane jest kolejne 

posiedzenie w/w zespołu oraz jakie dotychczas działania zostały podjęte przez 

Miasto Poznań celem wdrożenia w/w programu? 

 

 

 

       (-) Łukasz Kapustka 

       Radny Miasta Poznania 
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